
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. május 17-én tartott soron kívüli ülésén.

M U T A T Ó

Napirendi pont: Határozat szám:

1. Bogárné Simon Klára képviselő szavazásban való részvételéről. 44/2011.

Nyílt szavazás tartásáról. 45/2011.

Az Újszászi Általános Iskola, Óvoda, Bölcsőde, Pedagógiai 46/2011.
Szakszolgálat Nevelési Központ – Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola Intézményegység-vezetői pályázatának véleményezéséről.

2. A Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának 47/2011.
módosításáról.

3. Újszász Város Önkormányzata által indított a „Játszótér létesítése a 48/2011.
Bakó úton” tárgyában indult általános, egyszerű közbeszerzési eljárás 
eredményéről.

4. Az Újszász, Bocskai út 3. szám alatti, 2394 hrsz-ú ingatlan 49/2011.
értékesítéséről.

Az Újszász, Batthyány út 26. szám alatti, 2361 hrsz-ú ingatlan 50/2011.
értékesítéséről.

5. A Sportpálya öltöző épületének felújításával kapcsolatos tájékoztató 51/2011.
elfogadásáról.

6. „A szociális és gyermekjóléti alapszolgáltatások és –ellátások 52/2011.
 infrastrukturális feltételeinek minőségi fejlesztése a Zagyva menti 
mikrotérségben” elnevezésű pályázatról szóló tájékoztató elfogadásáról.

7. A Városi Könyvtár fejlesztésére megyei konzorciumban benyújtott 53/2011.
TÁMOP pályázattal kapcsolatos beszerzésekről szóló tájékoztató 
elfogadásáról.

8. Az Újszászi Római Katolikus Egyházközség 2011. évi megyei 54/2011.
közgyűlési pályázata önerejéhez történő hozzájárulásról.

B e j e l e n t é s e k
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. május 17-én tartott soron kívüli ülésén. 

Jelen vannak: Molnár Péter polgármester, Kaló Istvánné alpolgármester, Bálint Ferenc, 
               Bogárné Simon Klára, Petrik Ferenc, Rózsa György, Szórád Róbert és Dr Szóró 
               Magdolna képviselők.

Meghívottak közül jelen vannak: Boros Péterné jegyző, napirendek előterjesztői, bizottságok 
              jegyzőkönyvvezetői.

Molnár  Péter  polgármester: Köszönti  az  ülésen  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  9  fő 
képviselő közül 8 fő jelen van, így az ülés határozatképes, és azt megnyitja. Tájékoztatja a 
testület tagjait, hogy Répási Csabáné Tóth Rozália távolmarad az ülésről.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendi  pontjaira,  mely  megegyezik  a  most  kiosztott  napirendi 
pontokkal. 
Kéri a képviselő-testületet, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban kérdéseiket, javaslataikat 
tegyék meg. Mivel javaslat nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy a napirendi pontok 
elfogadásáról szavazzanak.

A  képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  a  napirendi 
pontokat elfogadja, és az ülésre felveszi.

1. Napirendi pont megtárgyalása:  
(Az Újszászi Nevelési Központ Vörösmarty Mihály Általános Iskola intézményegység-
vezetői pályázatának véleményezéséről szóló előterjesztés megtárgyalása.)

Molnár Péter polgármester: Köszönti Bogárné Simon Klára képviselőt, aki egyedüliként 
benyújtotta pályázatát az intézményegység vezetésére. Kéri, hogy amennyiben van, tegye 
meg kiegészítését.

Bogárné  Simon  Klára: Elmondja,  hogy  a  jelenlévők  többsége  a  bizottsági  ülésen  a 
prezentációt és a szóbeli kiegészítést meghallgatta, kérdezi, hogy van-e igény arra, hogy 
felvázolja a pályázatát.

Dr Szóró Magdolna: Szeretné látni a prezentációt.

Bogárné Simon Klára: Elmondja, hogy pályázatában részletezi azokat az eredményeket, 
amiket  elértek  és  felvázolja  azokat  a  lehetőségeket,  amelyek  előttük  állnak  és 
megvalósíthatóak. 
Ezt követően bemutatja a prezentációját.

Molnár  Péter  polgármester: Köszöni  a  kiegészítést.  A  bizottsági  ülésen  elhangzott  a 
cigánykérdés és az elvándorlás kérdésköre. Ezzel a kérdéssel foglalkozni kell  és talán 
eredményt is tudnak elérni. Arról is szó volt, hogy az iskolatej programhoz nem tudnak 
csatlakozni  és sajnos a nyári  gyermekétkeztetéshez sem. Az IKT eszközök használata 
nagyon fontos a gyerekeknek és fontos az ilyen típusú oktatás,  amely megmutatkozik 
abban  is,  hogy  a  megyében  más  nagyvárosi  gyerekeket  megelőzve  több  versenyen 
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nagyon eredményes helyezést értek el a diákok. Az igaz, hogy a gyerekek nem ismerik az 
állatokat és környezetüket, de az elmúlt évek gyakorlata alapján is mondhatja, hogy sok 
lépést történt.

Szórád  Róbert: Ha  jól  emlékszik,  a  Nevelési  Központ  Igazgatói  posztjára  írtak  ki 
pályázatot. A döntés ebben az esetben nem a testület hatásköre. Kérdezi, hogy hogyan áll 
a Nevelési Központ pályázata? Nem kellett volna megvárni a Nevelési Központ vezetői 
pályázatának döntését mielőtt döntenek az intézményegység vezetői pályázatról?

Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy nem okoz gondot a két pályázat együtt való 
kiírása.  Mind a Nevelési  Központ,  mind a Gimnázium vezetői  álláshelyére vonatkozó 
pályázat beadási határideje lejárt. Mindkét helyre egy-egy jelentkező adta be pályázatát, 
melyek a mostani vezetők. 

Bogárné  Simon  Klára:  Kérdezi,  hogy  van-e  valamilyen  elképzelés  arra  vonatkozóan, 
hogy hogyan kellene visszahozni a gyerekeket az iskolába. Olyan minőségi, színvonalas 
munkát  végeznek  az  iskola  falain  belül,  aminél  többet  nem tudnak tenni  a  gyerekek 
visszacsábítására.  Elmondja,  hogy  ebben  az  évben  három  gyermek  jött  vissza  a 
szászberki  iskolából.  Minden  szakmai  napra  és  továbbképzésre  küld  meghívót  a 
szászberki iskola igazgatójának, de sajnos egy meghívást sem fogadott még el. Minden 
egyes szülővel külön leül és megbeszélik, és általában azért viszik el a gyereket, mert 
nagy az iskola, sok gyerek jár ide és a szeretnék a gyereküket egy barátságosabb iskolába 
járatni.  Ez  számukra  fontosabb.  Nem tud  azzal  mit  kezdeni,  hogy  a  szülők  számára 
megnyugtatóbb  ez  a  tény  annál,  hogy  nem  feltétlenül  képzett,  nem  szakos  nevelők 
tanítják  a  gyerekeket.  A  gyerekeket  nem  menekíteni  kell  a  problémák  elől,  hanem 
közösen  megtanítani  együttélni  vele.  A  gyerekek  között  kevesebb  gond  van,  mint 
ahogyan azt felfújják. Kezelnek minden problémát, igyekeznek új utakat nyitni. A szülő 
él  szabad  iskolaválasztási  jogával.  Véleménye  szerint  ezzel  gyökértelenné  válnak  a 
gyerekek.  Gyerekek  elleni  bűntett,  hogy  ezeket  a  kicsiket  utaztatásra  késztetik.  Itt 
lennének a barátaik. Amikor visszakerülnek az újszászi iskolába, már sokkal nehezebben 
fogadja be őket a közösség.

Molnár  Péter  polgármester: Erősíteni  kell  az  itt  végzett  munkát  nemcsak 
infrastruktúrálisan hanem a továbbképzések és képzések terén is. Ezeknek az eredménye 
jelentkezni fog.

Bogárné Simon Klára: A gyerekeket a tanítási órákon kívül rendszeresen viszik moziba, 
hangversenyre  és  Budapestre  is.  A  tanárok  szabadságuk  alatt  elviszik  a  gyerekeket 
táborozni.  Úgy  hiszi,  hogy  a  kínálatuk  és  a  tanári  munka  kapcsán  nincs  miért 
szégyenkeznie az iskolának.

Dr  Szóró  Magdolna:  A  szászberki  önkormányzatnak  nagy  gondot  jelent  az  iskola 
működtetése és az átalakítás után valószínűleg meg is szűnhet.

Molnár Péter polgármester: Elmondja,  hogy 2013-tól várhatóan nem lesz emelt  szintű 
kistérségi normatíva, kötelező társulás lesz. 

Szórád Róbert: Véleménye szerint az elvándorlás az integrált oktatás miatt van, kérdezi, 
hogy meddig van erre kötelezettsége az önkormányzatnak?
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Molnár Péter polgármester: Az integrált oktatás nem jelent semmit, mert a település úgy 
fordította le az integrált oktatást, hogy kisebbség. A kisebbség, akármilyen oktatási forma 
is van, akkor is ebben az iskolában tanul. Az integrált oktatás az SNI-s gyerekek együtt 
oktatását jelenti, olyan gyerekeket akik például mozgásukban korlátozottak. Annak idején 
a pályázatban előnyt jelentett a hátrányos helyzetű gyerekek aránya a településen, ami 
több mint  50% volt,  más feltétel  nem volt  a pályázati  rendszerben. Az a baj,  hogy a 
képviselők sem tudják, hogy nincs ilyen kötelezettsége az önkormányzatnak. 

Petrik Ferenc: Elmondja,  hogy ebbe az iskolába most 600 gyermek tanul,  240 gyerek 
hátrányos  helyzetű.  Ha  630  gyerek  járt  annak  idején,  akkor  300  gyereknek  kellene 
hátrányos helyzetűnek lenni.  Addig nem is tudtak hátrányos helyzetű gyerekekről.  Az 
iskola mindenkié, szegényeké és gazdagoké, mindenkinek egy a joga és a kötelessége. 
Vannak olyanok, akik nem tudják a kötelességüket és letapossák a gyerekeket. Ezért kell 
a  kemény rend és  fegyelem azokkal  szemben,  akik  visszaélnek a  jogaikkal.  Ismeri  a 
cigány gyerekeket is. Két nemzedék felnőtt a szövetkezeti idők óta akik nem ismerik a 
munkát. Ezen kellene változtatni. Nem tudja elfogadni, hogy Újszászon ez van, ezt kell 
szeretni. A tanulók 80%-a hátrányos helyzetű. 

Bogárné  Simon  Klára:  A  hátrányos  helyzetű  gyerekek  közé  tartoznak  azok  is,  akik 
gyermekvédelmi kedvezményben részesülnek, és ezek a gyerekek csak többen lesznek.

Petrik Ferenc: Ezt a problémát a képviselő-testületnek kell megoldania.

Bogárné  Simon  Klára: Amikor  a  munkanélküliség  ott  tart  ahol  most,  ezeknek  a 
gyerekeknek rosszabb lesz a helyzete.  Ezeket a gyerekeket kell tanítani,  nagyon sokat 
dolgoznak  azért,  hogy  fejlődjenek.  Értük  kell  dolgozni  és  velük  együtt.  Képesek 
felzárkóztatni  őket  és  az  elért  eredményeket  el  kell  ismerni,  és  ezért  a  kollégák 
elismerésben kell hogy részesüljenek.

Petrik Ferenc: Az integrált oktatással kapcsolatban nemet mondott. A gyerekeknek jó ha 
felszabadultan  járnak  iskolába,  de  vannak  akik  különösen  felszabadultan  teszi  ezt, 
különösen azok, akik a Nagy út felől  járnak táska nélkül.  Ezekkel  a gyerekekkel  van 
gond. Valamikor meg tudták oldani ezt a problémát.

Molnár  Péter  polgármester:  A  rendszerváltás  utáni  társadalmi,  gazdasági  és  politikai 
helyzet alakította ki a mai társadalmat, hiszen ’89 előtt mindenkinek dolgoznia kellett és 
a  gyerek  is  ezt  látta  otthon.  Most  nincs  munkája,  nincs  végzettsége  és  nemzetiségtől 
függetlenül  nem kap  munkát.  A  hátrányos  helyzetű  gyerekek  majdnem  fele  magyar. 
2002-ben a gimnáziumban egy-két roma gyerek tanult, mostanra már többen elvégezték a 
technikusit  és sajnos nincs munkahelyük.  Majdnem kitűnően végzett  és még sem kap 
munkahelyet. Ez a mai magyar társadalmi valóság, ezen nem tud a testület változtatni. 
Ebben az iskolában a hátrányos helyzetű gyerekek felzárkóztatása és a jó képességűek 
tehetséggondozása is folyik. Az átlagszinten, vagy a fölött van a kompetenciaszint. 

Bogárné  Simon  Klára:  Elmondja,  hogy  attól,  hogy  valaki  sajátos  nevelési  igényű  és 
integrált környezetben nevelkedik nem azt jelenti,  hogy fogyatékos vagy roma, hanem 
hogy  tanulási  nehézséggel  küzd.  Vannak  gyógypedagógusok  akik  segítik  a  gyerekek 
tanulását nem kiszakítva őket a saját osztályukból és közösségükből.

Petrik Ferenc: A sok számítógép elveszi az írástól és az olvasástól a gyereket.
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Bogárné Simon Klára: Éppenhogy segít  az írásban. Nem azért  nem tud helyesen írni, 
mert nem tudja megtanulni, hanem mert agyi problémák miatt nem tud kézírással írni.

Petrik Ferenc: Elmondja, hogy a televízióban jól menő iskolákat lát ahol nincs digitális 
tábla, szivaccsal törlik a táblát. Nem rosszindulattal mondja, itt nőtt fel.

Bálint  Ferenc:  Elmondja,  hogy  a  számok  mögött  családok  vannak,  akik  nehéz 
körülmények  között  élnek.  Vannak  romák,  akiknek  a  gyerekei  a  legjobb  módúak.  A 
felnőtt  társadalmat  kellene  integrálni,  és  a  felnőtteket  megtanítani  a  becsületes 
adófizetésre.

Rózsa György: Elmondja,  hogy a gimnáziumban  nem egy példa  volt  már arra,  hogy 
orvost kellett hívni mert rosszul lett a gyerek azért, mert egész héten nem evett semmit. A 
gyerekek  éjszaka  a  Tesco-ba  járnak  dolgozni  és  onnan  mennek  az  iskolába.  Többen 
járnak ebédelni és megeszik a másik maradékát.

Szórád Róbert: Nem lehet mit tenni? A várost a testület irányítja. Valamit ki kell találni a 
Polgármesternek, mint a város vezetésének. 

Molnár Péter polgármester: Ezt a problémát nem tudják megoldani. Sokat tesz az iskola, 
mert így talán lesz esélye arra, hogy legyen végzettsége és el tudjon helyezkedni. Esélyük 
van a további életre. 
Bogárné  Simon  Klára  személyes  érintettségét  bejelentette  és  nem  kíván  szavazni  az 
előterjesztés kapcsán. Kéri a képviselő-testületet, hogy a szavazásban való részvételével 
kapcsolatban szavazzanak.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza:

44/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

Bogárné Simon Klára szavazásban való részvételéről.

Újszász  Város  Képviselő-testület  döntése  értelmében  Bogárné  Simon  Klára 
képviselőt az Újszászi Nevelési Központ Vörösmarty Mihály Általános Iskola 
intézményegység vezetői pályázatának véleményezéséről  szóló előterjesztéssel 
kapcsolatban a döntésből nem zárja ki.

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,
          2./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-

Molnár Péter polgármester: Bogárné Simon Klára hozzájárul a nyílt szavazáshoz.
Kéri a testület tagjait, hogy a nyílt szavazásról szavazzanak.
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A képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:

45/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

nyílt szavazás tartásáról.

Újszász  Város  Képviselő-testülete  döntése  értelmében  az  Újszászi  Nevelési 
Központ  Vörösmarty  Mihály  Általános  Iskola  intézményegység  vezetői 
pályázatának véleményezéséről nyílt szavazással dönt.

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,
          2./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-

Molnár  Péter  polgármester:  Javasolja  módosításként  beemelni  a  határozatba,  hogy „A 
Képviselő-testület egyúttal megköszöni az elmúlt öt év együttműködő vezetői munkáját.” 
Kéri a testület tagjait, hogy a módosítással együtt szavazzanak a vezetői pályázatról.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza:

46/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

az  Újszászi  Általános Iskola,  Óvoda,  Bölcsőde,  Pedagógiai  Szakszolgálat  Nevelési 
Központ  -  Vörösmarty  Mihály  Általános  Iskola  Intézményegység-vezetői 
pályázatának véleményezéséről.

Újszász  Város  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az  Újszászi  Általános  Iskola, 
Óvoda,  Bölcsőde,  Pedagógiai  Szakszolgálat  Nevelési  Központ  által  kiírt,  a 
Vörösmarty  Mihály  Általános  Iskola  Intézményegység-vezetői  álláshelyére 
benyújtott ajánlatot, és döntése alapján támogatja Bogárné Simon Klára pályázó 
kinevezését a Nevelési Központ Igazgatótanácsa felé.
A Képviselő-testület egyúttal megköszöni az elmúlt öt év együttműködő vezetői 
munkáját.

Erről: 1./ Újszászi Nevelési Központ Igazgatótanácsa,
          2./ Képviselő-testület tagjai,
          3./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-

2. Napirendi pont megtárgyalása:  
(A Szolnoki  Kistérség  Többcélú  Társulása  Társulási  Megállapodásának  módosításáról 
szóló előterjesztés megtárgyalása.)

Molnár  Péter  polgármester:  Az  Ügyrendi  és  Közbeszerzési  Bizottság  elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. Elmondja, hogy az összes társult tag közül egy önkormányzat 
hoz rendeletet a térítési díj megállapításáról, Szolnok lett kijelölve. Kéri a testület tagjait, 
hogy tegyék meg hozzászólásaikat.
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak.
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A képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:

47/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

a  Szolnoki  Kistérség  Többcélú  Társulása  Társulási  Megállapodásának 
módosításáról.

Újszász Város Képviselő-testülete  a helyi  önkormányzatokról  szóló 1990. évi 
LXV.  törvény,  a  települési  önkormányzatok  többcélú  kistérségi  társulásairól 
szóló  2004.  évi  CVII.  törvény,  valamint  a  területfejlesztésről  és  a 
területrendezésről  szóló  módosított  1996.  évi  XXI.  törvény alapján  az  alábbi 
határozatot hozza:  

1.) Újszász Város Képviselő-testülete a Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása 
Társulási Megállapodásának módosítását megtárgyalta és azt a határozat  1. sz. 
mellékleteként jóváhagyja.

2.) Újszász Város Képviselő-testülete felhatalmazza Molnár Péter polgármestert 
és Boros Péterné jegyzőt a társulási megállapodás aláírására. 

Határidő: Azonnal 
Felelős: Molnár Péter polgármester 

Értesülnek:  1./ Molnár Péter polgármester
                    2./ Képviselő-testület tagjai,
                    3./ Szolnoki Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsa 
                         Kistérségi Iroda 
                    4./ Boros Péterné jegyző
                         é r t e s ü l.-

Petrik Ferenc: Elmondja, hogy megkereste Király László azzal, hogy a Dózsa György út 
tele van parlagfűvel.

Molnár Péter polgármester: Jelezték már a kivitelező felé, garanciában meg fogják oldani.

Petrik Ferenc képviselő eltávozott.

3. Napirendi pont megtárgyalása:  
(A  Bakó  úti  játszótér  megépítésére  vonatkozó  közbeszerzési  eljárás  eredményének 
megállapításáról szóló előterjesztés megtárgyalása.)

Molnár Péter polgármester: Kéri az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság elnökét, hogy 
tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról.

Rózsa György: A közbeszerzési bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat.
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak.
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A képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:

48/2011. (V. 17.) számú képviselő-testületi  h a t á r o z a t

Újszász Város Önkormányzata által indított a „Játszótér létesítése a Bakó úton”
tárgyában indult általános, egyszerű közbeszerzési eljárás eredményéről.

Újszász  Város  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az  előterjesztést  az  alábbi 
döntést hozza: 

A képviselő-testület az  Újszász Város Önkormányzata által a  „Játszótér 
létesítése a Bakó úton” tárgyában indult általános, egyszerű közbeszerzési 
eljárásban a  MA-FA-JA Magyar Fajáték-gyártó Kft. ajánlatát elfogadja, 
és  felhatalmazza  a  polgármestert  az  Ajánlattevő  nyertesként  történő 
kihirdetésére és a vállalkozási szerződés aláírására.

Erről értesül: 1./ Képviselő testület tagjai
                    2./ Polgármester 
                    3./ Közbeszerzési Bizottság
                    4./ Jegyző
                    5./ Irattár

4. Napirendi pont megtárgyalása:  
(A Bocskai út 3. szám alatti, és a Batthyány út 26. szám alatti önkormányzati ingatlanok 
értékesítéséről szóló előterjesztés megtárgyalása.)

Molnár  Péter  polgármester:  Az  előterjesztést  tárgyalta  az  Ügyrendi  és  Közbeszerzési 
Bizottság és a Pénzügyi és Településfejlesztési  Bizottság.  Kéri a bizottságok elnökeit, 
hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról.

Rózsa György: Az előterjesztést mindkét bizottság elfogadásra javasolja.

Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 

Dr Szóró Magdolna: Kérdezi, hogy a Batthyány út 26. szám alatti ingatlanból kiköltözött 
a bérlő?

Molnár Péter polgármester: Igen, üressé vált az ingatlan.
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak.

A képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:

49/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

az Újszász, Bocskai út 3. szám alatti, 2394 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről.

Újszász Város Képviselő-testülete értékesíteni kívánja az Újszász, Bocskai út 3. 
szám  alatti,  2394  hrsz-ú,  Újszász  Város  Önkormányzat  tulajdonában  álló 
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ingatlanát  1.500.000.-Ft eladási  áron Kovács  Sándor és Tukacs Ágnes Újszász, 
Bocskai út 3. szám alatti lakosok részére.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  Molnár  Péter  polgármestert  az  adásvételi 
szerződés aláírására.

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,
          2./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-

A képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:

50/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

az Újszász, Batthyány út 26. szám alatti, 2361 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről.

Újszász Város Képviselő-testülete  értékesíteni  kívánja az Újszász, Batthyány út 
26.  szám  alatti,  2361  hrsz-ú,  Újszász  Város  Önkormányzat  tulajdonában  álló 
ingatlanát.

A Képviselő-testület  felhatalmazza  Molnár  Péter  polgármestert  a  Batthyány  úti 
ingatlan esetében az ingatlan értékesítésének meghirdetésére.

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,
          2./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-

5. Napirendi pont megtárgyalása:  
(A  LEADER  program  keretéből  Sportpálya  öltöző  épületének  felújítására  elnyert 
támogatásból megvalósuló építési beruházásról szóló tájékoztató megtárgyalása.)

Molnár Péter polgármester: A tájékoztatót tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról.

Rózsa György: A tájékoztatót a pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja.

Molnár Péter polgármester:  Kéri  a testület  tagjait,  hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak.

A képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:
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51/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

a Sportpálya öltöző épületének felújításával kapcsolatos tájékoztató elfogadásáról.

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a LEADER program keretéből 
Sportpálya  öltöző  épületének  felújítására  elnyert  támogatásból  megvalósuló 
építési beruházásról szóló tájékoztatót, melyet jóváhagyólag e l f o g a d.-

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,
          2./ Molnár Péter polgármester,
          3./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-

6. Napirendi pont megtárgyalása:  
(„A  szociális  és  gyermekjóléti  alapszolgáltatások  és  –ellátások  infrastrukturális 
feltételeinek minőségi fejlesztése a Zagyva menti mikrotérségben” elnevezésű pályázatról 
szóló tájékoztató megtárgyalása.)

Molnár  Péter  polgármester:  Elmondja,  hogy  a  szerződés  hamarosan  aláírásra  kerül  a 
kivitelezővel.  Kéri  a  testület  tagjait,  hogy  tegyék  meg  hozzászólásaikat.  Mivel 
hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak.

A képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:

52/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

„A  szociális  és  gyermekjóléti  alapszolgáltatások  és  –  ellátások  infrastrukturális 
feltételeinek  minőségi  fejlesztése  a  Zagyva  menti  mikrotérségben”  elnevezésű 
pályázatról szóló tájékoztató elfogadásáról.

Újszász Város Képviselő-testülete  megtárgyalta  „A szociális  és gyermekjóléti 
alapszolgáltatások  és  –  ellátások  infrastrukturális  feltételeinek  minőségi 
fejlesztése  a  Zagyva  menti  mikrotérségben”  elnevezésű  pályázatról  szóló 
tájékoztatót, melyet jóváhagyólag e l f o g a d.-

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,
          2./ Molnár Péter polgármester,
          3./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-

7. Napirendi pont megtárgyalása:  
(A Városi Könyvtár fejlesztésére megyei konzorciumban benyújtott TÁMOP pályázattal 
kapcsolatos beszerzésekről szóló tájékoztató megtárgyalása.)

Molnár  Péter  polgármester:  Elmondja,  hogy  a  pénzügyi  bizottság  megtárgyalta  és 
elfogadásra  javasolja  a  tájékoztatót.  Kéri  a  testület  tagjait,  hogy  tegyék  meg 
hozzászólásaikat. Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak.
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A képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:

53/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

A  Városi  Könyvtár  fejlesztésére  megyei  konzorciumban  benyújtott  TÁMOP 
pályázattal kapcsolatos beszerzésekről szóló tájékoztató elfogadásáról.

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a Városi Könyvtár fejlesztésére 
megyei  konzorciumban  benyújtott  TÁMOP  pályázattal  kapcsolatos 
beszerzésekről szóló tájékoztatót, melyet jóváhagyólag e l f o g a d.-

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai,
          2./ Molnár Péter polgármester,
          3./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-

8. Napirendi pont megtárgyalása:  
(Az  Újszászi  Római  Katolikus  Egyházközség  2011.  évi  megyei  közgyűlési  pályázata 
önerejéhez történő hozzájárulásról szóló előterjesztés megtárgyalása.)

Molnár  Péter  polgármester:  A  templom  ablakinak  rendbetételéről  szól  a  pályázat,  a 
határozatban a testület kötelezettséget vállal az önerő biztosítására, ha nyer a pályázat.
Kéri  a  testület  tagjait,  hogy  tegyék  meg  hozzászólásaikat.  Mivel  hozzászólás  nem 
hangzott el, kéri, hogy szavazzanak.

A képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi 
határozatot hozza:

54/2011. (V.17.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t

az Újszászi Római Katolikus Egyházközség 2011. évi megyei közgyűlési pályázata 
önerejéhez történő hozzájárulásról.

Újszász  Város  Képviselő-testülete  támogatja  az  Újszászi  Római  Katolikus 
Egyházközség 2011. évi megyei közgyűlési pályázatának benyújtását. A római 
katolikus  templom  ólomüveg  ablakának  restaurálására  irányuló  projekt 
megvalósítását  Újszász  Város  Önkormányzata  a  2011.  évi  költségvetéséből 
10%-os önerő, azaz 35.500.-Ft biztosításával támogatja.
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.

Erről: 1./ Római Katolikus Egyházközség Helyben,
          2./ Képviselő-testület tagjai,
          3./ Boros Péterné jegyző
               é r t e s ü l.-
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B e j e l e n t é s e k

Molnár Péter polgármester: Tájékoztatja a testület tagjait, hogy szombaton lesz Sülyi Károly 
rendezésében  egy  jótékonysági  délután,  valamint  jövő  héten  pénteken  a  Református 
Templomban fog az itt vendégeskedő amerikai kórus szerepelni. 

Bogárné Simon Klára: Elmondja, hogy az iskola felső tagozata is csatlakozott a felhíváshoz, 
mely szerint élő láncot alkotnak a parlament körül. 

Molnár  Péter  polgármester: Elmondja,  hogy  az  önkormányzat  csatlakozott  a  TeSzedd 
Mozgalomhoz, mellyel kapcsolatban várják még az információkat.

Kaló Istvánné: Elmondja, hogy az Echo TV-n futó Hazai Turizmus című műsor Újszászon 
forgatott, melyben segítséget nyújtott Fehér Judit, Pap Gábor és Szacskó József, megköszöni 
az együttműködésüket. 

Dr Szóró Magdolna: Elmondja, hogy az újszászi harang szólt a rádióban délben.

Szórád Róbert: Elmondja,  hogy Újszász értékeit  növelte  a  FIDESZ azzal,  hogy felújította 
Vörösmarty  Anna síremlékét,  aki  bizonyítottan  Vörösmarty  Mihály  testvére  volt.  Trianon 
emléknapjára szerveznek megemlékezést 4-én hét órára, tisztelettel várja a jelenlévőket is.

Molnár Péter polgármester: Mivel több napirendi pont és bejelentés nincs, így megköszöni a 
megjelenést és az ülést bezárja.

Kmf.

/: Molnár Péter :/ /: Boros Péterné :/
polgármester jegyző
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